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В статье представлено видение роли кафедры административного и финансового права юридического факультета в 

развитии Академии ФСИН России и научном сопровождении административно-правового обеспечения исполнения 

уголовных наказаний и деятельности учреждений и органов уголовно-исполнительной системы. Обозначены направле-

ния научных исследований, предлагаемые для разработки кафедрой административного и финансового права в рамках 

реализации Концепции развития уголовно-исполнительной системы на период до 2030 г. 
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The article presents a vision of the role of the Department of Administrative and Financial Law of the Faculty of Law in 

the development of the Academy of the Federal Penitentiary Service of Russia and scientific support of administrative and legal 

support for the execution of criminal penalties and the activities of institutions and bodies of the penal system. The directions of 

scientific research intended for development by the Department of Administrative and Financial Law within the framework of the 

implementation of the Concept for the Development of the Penitentiary System for the Period up to 2030 are indicated. 
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